

香港咖啡競技大賽即將來臨——本地咖啡高手一決高下

The Hong Kong Coffee Challenge is Coming – Showcase the Best of HK!

今年RBHK將為您帶來這場嶄新的競賽——「**香港咖啡競技大賽**」，專為熱愛咖啡的您而設！我們將匯聚優秀的咖啡匠人，共同展現**屬於香港的咖啡傳奇**。

這將是一場速度與團隊合作交織的精彩對決——頂尖選手將突破極限，沖泡非凡之作，重新詮釋咖啡的極致風味。無論您是咖啡愛好者還是業內專家，這都將是一場不容錯過的盛事。

We are proud to introduce the "**Hong Kong Coffee Challenge**", a must-attend event for coffee lovers! This year's RBHK will serve as the stage where the finest baristas will showcase their skills. Join us as outstanding baristas showcase the unique **coffee legends of Hong Kong**.

Experience a thrilling competition where speed and teamwork come together. Top competitors will push their limits, crafting extraordinary brews that redefine coffee excellence.



贊助召集 Calling for Sponsors

贊助RBHK的咖啡界賽事，獲取量身訂製的宣傳方案！

Bespoke sponsorship opportunities await at our all-time favourite event - contact us to discuss the full package!

參賽咖啡師將使用您贊助的產品，現場展示其卓越品質與獨特特色，讓您的品牌成為焦點！

Showcase your equipment and ingredient in action, used by top baristas during the competition. This demonstration will highlight your products' quality and performance, positioning your brand as a trusted industry choice.



今年特設精品咖啡室之選！以精品咖啡風味結合品牌影響力，打造獨一無二的市場定位，引領您的咖啡室邁向新巔峰，提升市場地位的絕佳時機！

誠邀品牌**以贊助商或參展商身份參與**，與咖啡專業人士深度交流，獲得**絕佳曝光機會**，推動香港咖啡文化新潮流。讓我們攜手打造非凡盛事——**期待您的品牌加入**。

Unlock the **Winning Choice for Specialty Cafés** – where the irresistible aroma of premium coffee blends with unmatched brand visibility. This is your moment to upgrade your market standing!

Partner with us as a **sponsor or exhibitor** and connect with passionate coffee professionals, to gain unmatched exposure, align with excellence, and be part of the event that's shaping Hong Kong's coffee culture. Let's create something extraordinary together—**your brand belongs here!**

立即參展
Exhibit Now

立即登記成為買家
Register as Visitor